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+ Zá pisnica

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Povina
konaného dňa 25.02.2015

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny
Neprítomní: Alena Chudinová

Program: l. Otvorenie zasadnutia
2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej

komisie a kontrola plnenia uznesení
3. Voľba hlavného kontrolóra obce
4. Zásady odmeňovania poslancov OZ
5. Pridelenie volebných obvodov poslancom
6. Výstavba v obci
7. Rôzne
8. Diskusia
9. Návrh na uznesenie
IO.Záver

K bodu 1.
Rokovanie otvorila p. Margita Šplháková, starostka obce. Privítala všetkých

prítomných.
Ospravedlnení poslanci: p. Alena Chudinová .
Starostka konštatovala, že počet prítomných poslancov je 8 a OZ je uznášania
schopné.
K bodu 2.

Overovatelia zápisnice: Bc. Alena Dudeková, Ján Kocúr
Návrhová komisia: Marián Benda, Mgr. Jozef Damaška, Bc. JozefDrugo
Zapisovateľka: Jana Bendová

Hlasovanie: za - 8, proti - 0, zdržal sa - O.

Návrhy poslancov:
-posl, Vojtáš - doplniť program o zriadenie finančnej komisie pri OZ.



-starostka- dala na zváženie poslancom, nakoľko hospodárenie s financiami
prechádza kontrolou hlavného kontrolóra, obec musí mať každoročne
vypracovaný audit, ekonómka odovzdáva konsolidovanú účtovnú uzávierku na
Ministerstvo financií a taktiež sa kontroluje čerpanie a plnenie rozpočtu,
všetkými poslancami na zasadnutiach OZ.

- na návrh posl. Dudekovej, sa poslanci zhodli, že zatiaľ túto otázku
nechajú otvorenú a v budúcnosti sa ukáže, či je potrebná, alebo nie.

Obecné zastupiteľstvo schválilo program rokovania bez zmien, tak, ako bol
navrhnutý.
Hlasovanie: za-8, proti -O, zdržal sa - o.
Zástupca starostky podal informáciu o plnení uznesení z posledného zasadnutia
obecného zastupiteľstva.
Poslanci ju zobrali na vedomie.
K bodu 3.

Starostka informovala o podmienkach voľby hlavného kontrolóra, nakoľko
doterajšiemu vypršal o volebné obdobie. Informácia bola zverejnená na webovej
stránke obce. Do určeného termínu sa prihlásila len jedna záujemkyňa. Komisia
zložená z poslancov OZ otvorila obálku, skontrolovala, či sú dodržané
podmienky prihlášky ana základe jej doporučenia budú dnes poslanci
rozhodovať o voľbe hlavného kontrolóra. Predstavila prítomnú záujemkyňu o
túto funkciu Bc. Katarínu Adámkovú. Poslanci si pozreli príslušné doklady, boli
oboznámení so zápisnicou z výberového konania a pristúpilo sa k voľbe.
Hlasovanie: za - 8, proti - 0, zdržal sa - o.
Starostka skonštatovala, že na ďalšie volebné obdobie 6 rokov, je zvolená za
hlavnú kontrolórku obce Bc. Katarína Adámková.
K bodu 4.

Obec má vypracované Zásady odmeňovania poslancov OZ. Starostka ich
prečítala, poslanci určia výšku odmeny. Dohodli sa na sume 10,-€ za účasť na
zasadnutí. Vyplácanie bude na konci kalendárneho roka.
Zástupca starostky je odmeňovaný platom, ktorý mu určia poslanci. P. Marián
Benda, ktorý je zástupcom starostky, plat odmietol a spoločne sa dohodli, že
bude odmeňovaný mimoriadnou odmenou ku koncu kalendárneho roka.
Hlasovanie: za - 8, proti - 0, zdržal sa - o.
K bodu 5.

Obec je približne podľa počtu domov v obci rozdelená na volebné obvody,
ktoré sa prideľujú jednotlivým poslancom. Návrh predniesla starostka, poslanci
sa dohodli a odsúhlasili ho.

l. osada Tatarovce
II. od Rastislava Belana 316

III. od Marián Tornašec 403 po

Alena Chudinová
Slavomír Rajdík 184 plus
ulica na Malej
Mgr. Jozef Damaška
Silvia Martinčeková 255
Bc. Jozef Drugo

po



IV. od Antonín Capko 384 po

V. od Viera Šutáková 112 po

VI. od Elemír Šplhák 278 po

VII. od Jozef Podpleský 77 po

VIII. od Štefan Barčák 53 po

IX. od Emil Hanuliak 161 po

Hlasovanie: za - 8, proti - O, zdržal sa - O.

Mária Ochodničanová 276
Mária Ochodničanová

kostol
Marián Benda

Viera Janušová 55
Peter Varga

Obecný úrad 155
Ján Kocúr

Gregor Baláž II
Bc. Alena Dudeková

František Blahuš l
Ing. Štefan Vojtáš

K bodu 6.
Starostka informovala, že v súčasnosti má obec rozpracovaný projekt-

Protipovodňová ochrana povinského potoka. V projekte je zapracovaných 800m
opravy regulácie potoka. Projektant zachytil najkritickejšie miesta. V
najbližších dňoch by sa mali posudzovať predložené žiadosti na minist. živ.
prostr. Čaká sa na ich rozhodnutie.

K bodu 7.
-požiadavka o premiestnenie informačnej dopravnej značky Povina

starostka - vybavovala to cez Krajský dopravný inšpektorát v Žiline. Navrhli
osadiť pred obcou značku s uvedením obmedzenia rýchlosti na 70.
-prišlo nariadenie z min. vnútra, od 1.3. musia byť obce zaregistrované na
elektronické trhovisko, cez ktoré musia obce nakupovať všetko, čo presiahne
sumu l 000 € za rok. Zatiaľ sú podmienky a informácie neucelené a chaotické.
V súčasnosti prebiehajú školenia, starostovia majú k tomu pripomienky, rieši sa
to.
-Úrad práce soc. vecí a rodiny ponúkol obciam nový projekt na zamestnanie
nezamestnaných. Je to na dobu od apríla na pol roka. Sú určené podmienky,
podľa ktorých môže obec vybrať. Nie je to jednoduché, lebo tí súcejší si prácu
nájdu a zamestnajú sa.
-informácia o Programe rozvoja vidieka, z ktorého sa môžu malé obce uchádzať
o financie menších projektov. Aby to bolo účinnejšie, chcú sa obce regiónu
Dolných Kysúc spojiť do skupiny pod názvom Miestna akčná skupina - skratka
MASKA, ktorú by zastrešovalo VÚC, cez ktoré by sa skôr dostali k financiám z
eurofondov.
-Školská rada pri ZŠ s MŠ má člena z radov poslancov OZ p. Vladimíra
Trúchleho. Nakoľko už nie je poslancom, je potrebné doplniť z terajších
poslancov zástupcu za OZ. Ponúkla sa p. Dudeková, ale nakoľko nemá dieťa v
ZŠ, druhá navrhnutá bola p. Ochodničanová, ktorej ZŠ navštevujú dve deti.



Poslanci vychádzali z predpokladu, že lepšie pozná problematiku školy.
Starostka dala hlasovať za p. Ochodničanovú.
Hlasovanie: za - 8, proti - O, zdržal sa - O.
-rekonštrukcia verejného osvetlenia - ukončená minulý rok, treba ešte doplatiť
splátku 30 tis. E. Máme zriadený debetný účet do spomínanej výšky. Aby banka
financie poskytla, je potrebné zriadiť kontokorentný úver pri bežnom účte a
doplatiť projekt verejného osvetlenia. Nato potrebuje banka mať schválené
uznesenie obecným zastupiteľstvom. Poslanci to schválili a zároveň poverili
starostku podpísaním blankozmenky.
Hlasovanie: za - 8, proti - O, zdržal sa - O.
-multi funkčné ihrisko- sledujeme výzvy, aké budú vyhlásené. Projekt máme
vypracovaný, hneď by sme reagovali.
- hlavný kontrolór obce Bc. Katarína Adámková predniesla
Správu o činnosti za obdobie 2014 a prečítala Záznam o výsledku následnej
finančnej kontroly čA/20 14 a č.l/20 15. Poslanci to zobrali na vedomie. Zároveň
jej uznesením uložili kontrolu plnenia výdavkov a príjmov v súvislosti so
záverečným účtom obce.
K bodu 8.
Diskutovali:
posl. Vojtáš - koľko krát do roka zasadá zastupiteľstvo?
star. - 4x do roka. Riadne musí byt' minimálne každé 3 mesiace, v prípade

potreby môže byť ešte mimoriadne
posl. Benda - ako zástupca starostky odmietol za túto funkciu brať plat a f

inančnú odmenu ku koncu kalend. roka mu môžu poslanci
navrhnúť, ak to bude dovoľovať finančná situácia obce

posl. Kocúr - minule sme prijali zlé uznesenie, že starostka môže sama
rozhodovať o financiách do výšky sumy 5 tis E. Myslí si, že len

do výšky 1 tis.E.
star. a poslanci spoločne- vysvetlili, že on to zle pochopil. Ona môže len

presúvať financie podľa potreby v rozpočte do tejto
výšky, nie nakupovať.

posl. Vojtáš - je nejaký prísľub z ministerstva ŽP, kedy sa vyjadria k našej
žiadosti o schválenie financií na reguláciu potoka?

star. - nie je, je to len na ich vôli, nijako to nemôžeme ovplyvniť
-akou formou sa budú dostávať financie z MASKY, cez VÚC?

-obec, ktorá predloží projekt so žiadosťou, bude posudzovaná a bude
riadne výberové konanie

-pri schvaľovaní komisie Ochrana verejného záujmu, na
minulom zasadnutí OZ bol nedodržaný zákon Č. 357 o ochrane

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov. Je
potrebné doplniť komisiu o poslancov za stranu SNS a SMER
soc. dem.

-doplní sa uznesením, za stranu SNS p. Dudekovú a za SMER soc. dem.



p. Vargu.
-detské ihrisko, o ktorom uvažujete, či ho opraviť, podľa mňa nie je

na vhodnom mieste. V blízkosti je krčma, cesta s častou
premávkou, kontajnery na odpad a autoopravovňa. Všetko
nevhodné elementy pre deti. Ja som za zrušenie ihriska. Radšej ho
vybudovať niekde inde.

-nie je nejaká páka, ako donútiť majiteľa Jedľoviny na
upratanie priľahlého pozemku?

star. - skúsime písomne upozorniť životné prostredie
posl. Dudeková - webová stránka obce je nedostatočná, oneskorená, nedá

otvoriť zápisnica, je potrebné aktualizovať včas, tiež
fotografie

star. - upozorníme zodpovedného za webovú stránku
-budú sa vydávať ešte obecné noviny?

Star. - áno
-nedá sa opraviť detské-ihrisko pri predajni Jednota? Je v zlom technickom
stave a je pre deti nebezpečné s možnosťou úrazu.
Star. - väčšie deti nám aj tak stále ničia zariadenie
-je potrebné dať do žiadosti o vyriešenie dopravnej značky pred Povinou aj
umiestnenie svetelného radaru
star. - bude sa o tom jednať s príslušným oddelením polície
-nedajú sa dať po obci spomaľovače ?
Star. - na cestu IILtr. sa nedávajú
-dá sa umiestniť v obci viac informačných tabúľ?
Star. - zabezpečíme
-popolnice v zimnom období z nedostupných miest, nemohli by pracovníci na
VPP zvážať k hlavnej ceste a potom ich vyviesť späť?
Star. - popolnice máme na kolieskach, podľa zákona o odpadoch je každý
povinný sa postarať o to sám. Problém máme len na Vŕšku, je zlý prechod v
jednom kritickom mieste pre vodiča smetiarskeho auta a nejedná sa o celé zimné
obdobie. Tento rok to bolo dva krát, čo sa autom nedalo dostať na Vŕšok. Nie je
to až taká záťaž pre občanov.
-posl. Damaška

- vodič auta je zodpovedný za auto a keď si netrúfa niekde sa bezpečne
dostať, nedá sa prinútiť, aby tam šiel

- po obci často vídať postŕhané drôty z pôvodného internetu, ktorý je už
nefunkčný. Bolo by potrebné ich zlikvidovať.

- Star. - dám to do poriadku s pracovníkmi na obci
- momentálne v obci vymieňajú telefónne stÍpy za nové a robia

prekábľovanie. Bolo by potrebné ich odrazu upozorniť, aby káble dávali
vyššie, lebo sú kritické miesta v obci, kde má problém prejsť auto s
vyšším nákladom.

- Star. ich upozorní.



- Posl. Dudeková - oboznámila poslancov s plánom akcií športovej
komisie na rok 2015

- posl. Kocúr - kto sa stará o svetlá verejného osvetlenia, keď nesvietia
- star. - zaregistruje to poverený pracovník cez počítač a opraviť to musí

firma, ktorá rekonštrukciu vykonala. Viem stáva sa, že keď je vetemo
spoja sa káble a vyhodí z prevádzky celý úsek. Ale to je ešte v riešení, nakoľko
kolaudácia rekonštrukcie verej. osvetlenia ešte nie je skončená.

- posl. Ochodničanová - bolo by vhodné dať vyčistiť žľaby povedľa cesty v
úseku od p. Rajdíka Michala po potok z Oblaziska, nakoľko je zarastený a
keď je daždivo, voda tečie po ceste, ako potok.

- Star. - upozorní na to správu ciest.
K bodu 9.

Návrh na uznesenie prečítala zapisovateľka. Teraz sa už nehlasovalo, nakoľko
poslanci hlasovali jednotlivo pri každom uznesení zvlášť.

K bodu 10.
Starostka poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ.

Zapísala: Bendová Jana

V Povine, 2.3.2015

Margita Šplhákov '
starostka obce

admin
Tužka
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Obecný úrad P o vin a

PREZENČN Á LISTINA

z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Povina, zo dňa 25.2.2015
na Obecnom úrade v Povine

Margita Šplháková - starostka obce ........~ .

Mgr. Jozef Damaška - poslanec OZ ...~ ....

'·············/n~···········
.........ťl./.vl .

Marián Benda - zástupca starostu

Jozef Drugo Bc. - poslanec OZ

Bc. Alena Dudeková - poslanec OZ

Alena Chudinová - poslanec OZ

Ing. Štefan Vojtáš - poslanec OZ

·.11················ .
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Ján Kocúr - poslanec OZ

Mária Ochodničanová - poslanec OZ

Peter Varga - poslanec OZ

Zapisovateľka
Jana Bendová

Katarína Adámková Bc. ·LLt..... ~ ~ .


